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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felelős tárca nélküli

miniszterhez, mint a tárgyban illetékes kormánytaghoz

„Valójában mennyi költségvetési támogatást kapott tavaly a Bethlen Gábor Alapból vagy

másforrásokon keresztül a Fidesz bálványosi párttábora? ”

címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint azt január 3-án tartott sajtótájékoztatómon bejelentettem, a Jobbik át kívánj a

vizsgálni a tavalyi év nemzetpolitikai célú támogatásait . A Bethlen Gábor Alap működésének

átláthatatlansága már korábban is számos alkalommal szolgálta a Jobbik bírálatának tárgyát ,

hiszen nem világos, hogy lényegében kik és milyen szempontok alapján döntenek a

pályázatok sorsáról . Emellett sajnos kénytelenek voltunk szembesülni azzal, hogy Önök —

minden ígéretük ellenére — el ődeik politikáját folytatják ; számos esetben sejthető ugyanis ,

hogy a szakmai szempontokat felülírják a politikai szándékok .

Erdélyből számos ifjúsági szervezet nyújtott be pályázatot tavaly a Bethlen Gábor

Alaphoz, a pályázatok jelentős részét azonban elutasították . Számos kérdés van, amelybe n

szeretnénk tisztán látni, ezek egyike az egykor szebb napokat látott, pezsgő viták színhelyéül

szolgáló, azonban mára már csak fideszes párttáborrá silányult Bálványosi Nyár i

Szabadegyetem és Diáktábor, közismertebb nevén „Tusványos” támogatása .



A fentiek alapján kérem Miniszter Urat, szíveskedjen tételesen tájékoztatni a következ őkrő l :

A Bethlen Gábor Alapból közvetlenül mennyi pénz kapott tavaly Tusványos ?

Tételesen mely erdélyi szervezetek és mekkora összegeket kaptak a Bethlen Gábor

Alapból Tusványos céljaira vagy a szervezeteknek a szabadegyetemmel összefüggő

programjaira ?

Jutott-e más költségvetési forrásból is a szabadegyetem céljaira, akár a szervez őPro

Minoritate Alapítványon, akár más szervezeteken keresztül? Ha igen, tételesen mely

szervezeteken keresztül és mekkora összegek ?

Összességében tehát mennyi költségvetési támogatást kapott tavaly a Fidesz

bálványosi párttábora?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2012 . január 24 .
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